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Kultúrno-športovo-vzdelávacia komisia  
Mestského zastupiteľstva v Spišských Vlachoch 

 

 

Z Á P I S N I C A 
zo 4. zasadnutia  

Kultúrno-športovo-vzdelávacej komisie MsZ v Spišských Vlachoch 

konaného dňa 09. 07. 2015 

 

toto zasadnutie bolo  

SPOLOČNÝM ZASADNUTÍM 

 Kultúrno-športovo-vzdelávacej komisie MsZ v Spišských Vlachoch 

a 

Rady školy MŠ Spišské Vlachy 

 

Začiatok:    16 : 30  

Ukončenie:   19 : 00 

Miesto:   Galéria MsÚ v Spišských Vlachoch  
 

Prítomní členovia:  ThLic. Ľubomír Baloga, PhD. – predseda, poslanec MsZ 

    Mgr. Vladimír Baloga – člen, poslanec MsZ 

PaedDr. Marcela Satmáryová – člen, poslanec MsZ 

Ing. Ladislav Jurčišin – člen 

Mgr. Petra Šuleková - Múdra – člen 

Mgr. Mária Suchá – člen 

Mgr. Jana Bekešová ml. – člen 

 
 

Neprítomní ospravedlnení členovia:  Mgr. Monika Koperdáková – podpredseda komisie, poslanec MsZ 

    Mgr. Michal Jež – tajomník komisie, bez práva hlasovať 

     

Prítomní členovia Rady MŠ: Mária Semanová – predsedníčka Rady školy 

    Viera Lörincová 

    Peter Zavadský 

    Zuzana Čurillová 

    ThLic. Ľubomír Baloga, PhD. 

 

Prizvaní:   Ing. JUDr. Stanislav Kandrik – prednosta MsÚ v Sp. Vlachoch 

Ing. Michal Dzurila – pracovník MsÚ v Sp. Vlachoch 

Mgr. Jana Fabryová – riaditeľka MŠ 
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Ďalší prítomní:  Ing. Juraj Jánošík – poslanec MsZ, predseda finančnej komisie 

    Ing. Ivan Suchý – poslanec MsZ  

    Ing. Jaroslav Bašista – člen stavebnej komisie 

     
 

Zapisovateľ:   PaedDr. Marcela Satmáryová – člen, poslanec MsZ 

  
 

 

 

 

 

Program:    

 

1. Otvorenie, schválenie programu 

2. Návrh na zvýšenie kapacity MŠ Spišské Vlachy.  

3. Rôzne 

4. Diskusia 

5. Záver 

 

 

 

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa, schválenie programu 

ThLic. Ľubomír Baloga, PhD., predseda komisie, otvoril a viedol zasadnutie komisie. Zasadnutie 

komisie bolo spoločné s Radou školy MŠ. Konštatoval, že z 8 členov komisie s právom hlasovať   

je prítomných 6 a komisia je uznášaniaschopná. Svoju neúčasť ospravedlnili Mgr. Monika 

Koperdáková – člen, poslanec MsZ a Mgr. Michal Jež – tajomník komisie, bez práva hlasovať. Za 

zapisovateľa bola určená PaedDr. Marcela Satmáryová – člen, poslanec MsZ.  Taktiež všetci 

súhlasili s navrhnutým programom zasadnutia.  

 

ZA PROTI ZDRŽAL SA 

6 0 0 

 

 

2. Návrh na zvýšenie kapacity MŠ Spišské Vlachy 

Prednosta MsÚ JUDr. Ing. Stanislav Kandrik  spoločne s Ing. Michalom Dzurilom  predstavili štyri 

varianty na rozšírenie kapacity MŠ v Spišských Vlachoch. Pri každom uviedli jeho výhody 

i nevýhody a finančnú kalkuláciu.  

1. variant - Návrh na zvýšenie kapacity MŠ  prostredníctvom kontajnerového system (modulová 

materská škôlka) v priestoroch MŠ na Ulici SNP 38. 

2. variant -  Návrh na zvýšenie kapacity MŠ  využitím priestorov v Spojenej internátnej škole na  

Partizánskej ulici 13. 

3. variant - Návrh na zvýšenie kapacity MŠ - vytvorenie elokovanej prevádzky MŠ v priestoroch 

ZŠ  Komenského 6. 

4. variant - Návrh na zvýšenie kapacity MŠ  účelnejším využitým existujúcich priestorov  MŠ na 

Ulici SNP 1. 
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K-Š-V komisia odporúča MsZ v Spišských Vlachoch schváliť variant rozšírenie kapacity MŠ 

účelnejším využitím existujúcich priestorov v MŠ na Ulici SNP 1 - vytvorením jednej triedy         

v celkových nákladoch 1295,-€ v I. etape a v II. etape týkajúcej sa výstavby parkoviska                 

v celkových nákladoch 4965,-€. 

 
 

ZA PROTI ZDRŽAL SA 

7 0 0 

 

 

3. – 5. Rôzne/diskusia/záver 

Pani riaditeľka MŠ informovala o možnostiach ďalšej výzvy na rozšírenie kapacít MŠ na ďalší 

školský rok 2016/2017. Ide o výzvu Ministerstva školstva a termín podania výzvy je do 

28.07.2015, pričom je potrebné zvoliť jeden variant, na ktorý budeme žiadať finančné 

prostriedky. Zvažovali sa dva návrhy – dobudovanie nového traktu v záhrade pri budove SNP 1 

a rekonštrukcia podkrovia budovy SNP 1. Pani riaditeľka pozvala prítomných na osobnú návštevu 

predmetných priestorov. Rokovanie komisie v Galérii MsÚ bolo ukončené a viacerí členovia sa 

presunuli do priestorov MŠ – SNP 38 a SNP 1, kde pokračovali v diskusii na túto problematiku. 

 

 

 

V Spišských Vlachoch 09.07.2015 

 

 

 

PaedDr. Marcela Satmáryová 

člen komisie, poslanec MsZ 

zapisovateľ 

ThLic. Ľubomír Baloga, PhD. 

predseda komisie 

 


